

Privacy & Cookie Policy

07/05/2024 | EN

1 General

POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl carries out its activities at 165 Avenue de la Marne FR-59700 Marcq-en-Baroeul, VAT n° FR29811187855 is responsible for the processing of personal data as described in this privacy statement.

In this document 'us' means POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl

In this document, 'our website' means the website www.power-distribution.fr, which is owned by POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl.

In this document, 'user' or 'you' means the person visiting the website, using the website.

2 Contact details

POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl
165 Avenue de la Marne
FR-59700 Marcq-en-Baroeul
T +33 3 61 08 01 01
F +33 3 59 35 03 04
info@power-distribution.fr
www.power-distribution.fr

3 Data Protection Officer

The Data Protection Officer of POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl can be reached through:

POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl
165 Avenue de la Marne
FR-59700 Marcq-en-Baroeul
T +33 3 61 08 01 01
F +33 3 59 35 03 04
info@power-distribution.fr
www.power-distribution.fr

4 Security of personal data

Securing and keeping your personal data safe are a priority for POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl. In order to secure your personal data, preventive measures are taken to prevent misuse and/or loss.

Your data will be processed with great care, taking into account the finality, size and processing of this data.

If you are of the opinion that your personal data/data are not sufficiently secured or if you believe that your personal data/data are used unlawfully by POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl or third parties, we ask you to contact our Data Protection Officer immediately (contact details can be found in section 3).

5 Personal data that we process

POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl does not process personal data.

6 How long we store personal data

POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl does not process personal data, so it is impossible for POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl to store your data.

7 Sharing personal data with third parties

POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl will share your personal data with third parties if this is necessary for the execution of the/our agreement and to comply with any legal obligation. We enter into a processing agreement with companies that process your data on our behalf in order to ensure the same level of security and confidentiality of your data. POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl remains responsible for these processing operations.

8 Special and/or sensitive personal data that we process

Our website and/or service has no intention of collecting information about website visitors under the age of 16. Unless they have parental or guardian permission. However, we cannot verify whether a visitor is over 16 years of age.

We encourage parents to be involved in their children's online activities in order to prevent the collection of information about children without parental consent. If you are satisfied that we have collected personal data about a minor without such consent, please contact our Data Protection Officer and we will delete this information.

9 For what purpose and on what basis do we process personal data?

The website www.power-distribution.fr does not process personal data.

10 Automated decision-making

POWER DISTRIBUTION - XL TRADING SARL does not take decisions on the basis of automated processing operations on matters that may have (significant) consequences for individuals. These are decisions taken by computer programs or systems, without any human being (e.g. an employee of POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl) in between.

11 Cookies, or similar techniques we use

11.1 General

The website www.power-distribution.fr uses cookies that we manage in our own name (own party cookies) as well as cookies managed or placed by third parties (third party cookies).

11.2 What are cookies?

Cookies are small text files that are stored in the browser of your computer, tablet or smartphone the first time you visit the website. In this way, certain user information is stored. POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl uses cookies with a purely technical functionality. These ensure that the website properly works and that, for example, your preferred settings are remembered.

When you first visited our website, we already informed you about these cookies and asked permission for them to be placed.

11.3 Session cookies

Cookies are subject to an expiration date if they are session cookies. Session cookies contain data that is used within your current browser session (browser session: start up browser program to close browser program). When your browser session is terminated, the information from these session cookies is automatically deleted.

11.4 Persistent cookies

Contrary to session cookies, persistent cookies store information about different browser sessions. This data enables the website to recognize you as a returning visitor and to remember your preferences (e.g. preferred language or acceptance of cookies). Contrary to its name, permanent cookies are not permanent. This lifespan is determined by the website.

11.5 Cookies as personal data

Because cookies are also considered personal data, please read this Cookie Policy in conjunction with the other sections of this Privacy & Cookie Policy.

The processing of personal data is subject to European Regulation 2016/679 of the European Parliament and of the Council of 27 April 2016 on the protection of individuals with regard to the processing of personal data and on the free movement of such data, as well as to the Act

of 30 July 2018 on the protection of individuals with regard to the processing of personal data.

11.6 Distinction in cookies

Functional cookies

The website of POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl mainly uses functional (necessary) cookies in order for the website to function optimally and are technically necessary for the optimal functioning and security of our website. These cookies are placed without permission as they are in the legitimate interest of POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl.

Non-functional cookies

POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl reserves the right to use non-functional cookies that may be placed for statistical or commercial purposes.

You reserve the right to disable non-functional cookies at any time. Disabling these non-functional cookies may result in certain parts of the website not working optimally. Also, certain functions and services cannot be used any further by you as a user.

11.7 Overview of cookies on our website

Cookie name: viewed_cookie_policy

Type of cookie: functional cookie

Placed by: GDPR Cookie Consent plugin

Maximum retention period: 11 months

Function: The cookie is set by the GDPR Cookie Consent plugin and is used to store whether or not the user has consented to the use of cookies. No personal data is stored.

Cookie name: cookielawinfo-checkbox-necessary

Type of cookie: functional cookie

Placed by: GDPR Cookie Consent plugin

Maximum retention period: 11 months

Function: This cookie is set by GDPR Cookie Consent plugin. The cookies are used to store the user's consent for the cookies in the "Necessary" category.

Cookie name: cookielawinfo-checkbox-non-necessary

Type of cookie: functional cookies

Placed by: GDPR Cookie Consent plugin

Maximum retention period: 11 months

Function: This cookie is set by GDPR Cookie Consent plugin. The cookies are used to store the user's consent for the cookies in the "Not necessary" category.

11.8 Checking & deleting cookies

With all browsers there are possibilities to check which cookies are active on a website, which ones you want to allow or block and which ones you want to delete. These possibilities can all be found through the settings of your browser.

Below you can find links to the most popular browsers with explanations on how to delete cookies (please click on the name of your browser and you will be automatically redirected to the relevant help page):

- [Firefox](#)
- [Firefox \(Mobile\)](#)
- [Chrome](#)
- [Chrome \(Mobile\)](#)
- [Safari](#)
- [Safari \(Mobile\)](#)
- [Internet Explorer](#)
- [Microsoft Edge](#)

11.9 Withdrawing consent non-functional cookies

If you have given www.power-distribution.fr permission to use non-functional cookies, you can change this setting at any time. Disabling non-functional cookies may cause certain parts of the site to not function and you as a user may not be able to use them.

12 Your right as a visitor to our website

You have the right to view, correct or delete your personal data. In addition, you have the right to withdraw your possible consent to the data processing or to object to the processing of your personal data by POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl and you have the right to data transfer. This means that you can submit a request to us to send the personal data that we hold about you in a computer file to you or another organization named by you.

You may send a request for access, correction, deletion, data transfer of your personal data or a request to withdraw your consent or objection to the processing of your personal data to our Data Protection Officer (see point 3 for contact details).

To ensure that the request for access has been made by you, we ask that you enclose a copy of your proof of identity with the request. Make in this copy your passport photo, MRZ (machine readable zone, the strip with numbers at the bottom of the passport), passport number and Social Security Number black. This is to protect your privacy. We will respond to your request as soon as possible, but within a maximum of four weeks.

POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl would also like to point out that you have the possibility to file a complaint with the national supervisory authority, Commission nationale de l'informatique et des libertés (CNIL).. This can be done via the following link: <https://www.cnil.fr/>

13 How we secure personal data

POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl takes the protection of your data very seriously and takes appropriate measures to prevent misuse, loss, unauthorized access, unwanted disclosure and unauthorized changes. If you have the impression that your data is not properly secured or there are indications of misuse, please contact our Data Protection Officer quickly (see point 3 for contact details).

14 Disclaimer

As a visitor to our website, it is your responsibility to consult the Privacy & Cookie Policy of POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl every time you visit the website. Due to the introduction of new legislation, this document may be modified at any time.

If you have noticed any errors or breaches of the GDPR legislation in this Privacy & Cookie Policy, we kindly ask you to contact our Data Protection Officer. He or she will treat/investigate your question/comment with the utmost care and make adjustments if necessary.

-END OF TEXT-

Privacy & Cookie Policy

07/05/2024 | FR

1 Général

POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl exerce ses activités au 165 Avenue de la Marne, FR-59700 Marcq-en-Baroeul,, TVA n° FR29811187855 est responsable du traitement des données à caractère personnel tel que décrit dans la présente déclaration de confidentialité.

Dans ce document, "nous" signifie POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl.

Dans le présent document, "notre site web" désigne le site web www.power-distribution.fr, qui est la propriété de POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl.

Dans le présent document, le terme "utilisateur" ou "vous" désigne la personne qui visite le site web, qui utilise le site web.

2 Coordonnées

POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl
165 Avenue de la Marne
FR-59700 Marcq-en-Baroeul
T +33 3 61 08 01 01
F +33 3 59 35 03 04
info@power-distribution.fr
www.power-distribution.fr

3 Délégué à la protection des données / Data Protection Officer

Le délégué à la protection des données de XL Trading sarl peut être contacté à l'adresse suivante :

POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl
165 Avenue de la Marne
FR-59700 Marcq-en-Baroeul
T +33 3 61 08 01 01
F +33 3 59 35 03 04
info@power-distribution.fr
www.power-distribution.fr

4 Sécurité des données à caractère personnel

La sécurisation et la protection de vos données personnelles sont une priorité pour POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl. Afin de sécuriser vos données personnelles, des mesures préventives sont prises pour éviter les abus et/ou les pertes.

Vos données seront traitées avec le plus grand soin, en tenant compte de la finalité, de la taille et du traitement de ces données.

Si vous estimez que vos données personnelles ne sont pas suffisamment sécurisées ou si vous pensez que vos données personnelles sont utilisées illégalement par POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl. ou des tiers, nous vous demandons de contacter immédiatement notre responsable de la protection des données (les coordonnées figurent au point 3).

5 Les données personnelles que nous traitons

POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl ne traite pas de données à caractère personnel.

6 Durée de conservation des données à caractère personnel

POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl ne traite pas de données personnelles, il est donc impossible pour POWER DISTRIBUTION - XL TRADING SARL de stocker vos données.

7 Partage de données à caractère personnel avec des tiers

POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl partagera vos données personnelles avec des tiers si cela est nécessaire pour l'exécution de notre accord et pour se conformer à toute obligation légale. Nous concluons un accord de traitement avec les sociétés qui traitent vos données en notre nom afin de garantir le même niveau de sécurité et de confidentialité de vos données. POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl reste responsable de ces opérations de traitement.

8 Données personnelles spéciales et/ou sensibles que nous traitons

Notre site web et/ou notre service n'a pas l'intention de collecter des informations sur les visiteurs du site web âgés de moins de 16 ans. A moins qu'ils n'aient l'autorisation d'un parent ou d'un tuteur. Toutefois, nous ne pouvons pas vérifier si un visiteur a plus de 16 ans.

Nous encourageons les parents à s'impliquer dans les activités en ligne de leurs enfants afin d'empêcher la collecte d'informations sur les enfants sans le consentement des parents. Si vous estimez que nous avons recueilli des données personnelles sur un mineur sans son consentement, veuillez contacter notre responsable de la protection des données et nous supprimerons ces informations.

9 Dans quel but et sur quelle base nous traitons des données à caractère personnel

Le site www.power-distribution.fr ne traite pas de données personnelles.

10 Prise de décision automatisée

POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl ne prend pas de décisions sur la base de traitements automatisés sur des questions qui peuvent avoir des conséquences (importantes) pour les individus. Il s'agit de décisions prises par des programmes ou des systèmes informatiques, sans un être humain (par exemple, un employé de POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl) entre les deux.

11 Les cookies, ou les techniques similaires que nous utilisons

11.1 Informations générales

Le site web www.power-distribution.fr utilise des cookies que nous gérons en notre nom (cookies propres) ainsi que des cookies gérés ou placés par des tiers (cookies tiers).

11.2 Que sont les cookies ?

Les cookies sont de petits fichiers texte qui sont stockés dans le navigateur de votre ordinateur, de votre tablet ou de votre smartphone la première fois que vous visitez le site web. De cette manière, certaines informations sur les utilisateurs sont stockées. POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl utilise des cookies ayant une fonctionnalité purement technique. Elles garantissent que le site web est correctement fonctionne et que, par exemple, vos paramètres préférés sont mémorisés.

Lors de votre première visite sur notre site web, nous vous avons déjà informé de l'existence de ces cookies et demandé l'autorisation de les placer.

11.3 Cookies de session

Les cookies sont soumis à une date d'expiration s'il s'agit de cookies de session. Les cookies de session contiennent des données qui sont utilisées au cours de votre session de navigation actuelle (session de navigation : démarrage du programme de navigation pour fermer le programme de navigation). Lorsque la session de votre navigateur est terminée, les informations contenues dans ces cookies de session sont automatiquement supprimées.

11.4 Cookies permanents

Contrairement aux cookies de session, les cookies persistants stockent des informations sur les différentes sessions de navigation. Ces données permettent au site web de vous reconnaître en tant que visiteur récurrent et de se souvenir de vos préférences (par exemple, la langue préférée ou l'acceptation des cookies). Contrairement à son nom, les cookies permanents ne sont pas permanents. Cette durée de vie est déterminée par le site web.

11.5 Les cookies en tant que données personnelles

Les cookies étant également considérés comme des données personnelles, veuillez lire la présente politique en matière de cookies conjointement avec les autres sections de la présente politique de confidentialité et de cookies.

Le traitement des données à caractère personnel est soumis au règlement européen 2016/679 du Parlement européen et du Conseil du 27 avril 2016 relatif à la protection des personnes physiques à l'égard du traitement des données à caractère personnel et à la libre circulation de ces données, ainsi qu'à la loi du 30 juillet 2018 relative à la protection des personnes physiques à l'égard du traitement des données à caractère personnel.

11.6 Distinction dans les cookies

Cookies fonctionnels

Le site web de POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl utilise principalement des cookies fonctionnels (nécessaires) pour que le site web fonctionne de manière optimale et sont techniquement nécessaires pour le fonctionnement optimal et la sécurité de notre site web. Ces cookies sont placés sans autorisation car ils sont dans l'intérêt légitime de POWER DISTRIBUTION - XL Trading sarl.

Cookies non fonctionnels

POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl se réserve le droit d'utiliser des cookies non fonctionnels qui peuvent être placés à des fins statistiques ou commerciales.

Vous vous réservez le droit de désactiver les cookies non fonctionnels à tout moment. La désactivation de ces cookies non fonctionnels peut entraîner un fonctionnement non optimal de certaines parties du site web. En outre, certaines fonctions et certains services ne peuvent plus être utilisés par vous en tant qu'utilisateur.

11.7 Aperçu des cookies sur notre site web

Nom du cookie : viewed_cookie_policy

Type de cookie : cookie fonctionnel

Posté par : Plugin GDPR Cookie Consent

Durée maximale de conservation : 11 mois

Fonction : le cookie est défini par le plugin GDPR Cookie Consent et est utilisé pour stocker si l'utilisateur a consenti ou non à l'utilisation de cookies. Aucune donnée personnelle n'est stockée.

Nom du cookie : cookielawinfo-checkbox-necessary

Type de cookie : cookie fonctionnel

Posté par : Plugin GDPR Cookie Consent

Durée maximale de conservation : 11 mois

Fonction : ce cookie est défini par le plugin GDPR Cookie Consent. Les cookies sont utilisés pour enregistrer le consentement de l'utilisateur pour les cookies dans la catégorie "Nécessaire".

Nom du cookie : cookielawinfo-checkbox-non-necessary

Type de cookie : cookies fonctionnels

Posté par : Plugin GDPR Cookie Consent

Durée maximale de conservation : 11 mois

Fonction : ce cookie est défini par le plugin GDPR Cookie Consent. Les cookies sont utilisés pour stocker le consentement de l'utilisateur pour les cookies dans la catégorie "Pas besoin".

11.8 Vérification et suppression des cookies

Tous les navigateurs permettent de vérifier quels sont les cookies actifs sur un site web, ceux que vous souhaitez autoriser ou bloquer et ceux que vous souhaitez supprimer. Toutes ces possibilités sont accessibles via les paramètres de votre navigateur.

Vous trouverez ci-dessous des liens vers les navigateurs les plus populaires avec des explications sur la manière de supprimer les cookies (veuillez cliquer sur le nom de votre navigateur et vous serez automatiquement redirigé vers la page d'aide correspondante :

- [Firefox \(Mobile\)](#)
- [Chrome](#)
- [Chrome \(Mobile\)](#)
- [Safari](#)
- [Safari \(Mobile\)](#)
- [Internet Explorer](#)
- [Microsoft Edge](#)

11.9 Retrait du consentement - cookies non fonctionnels

Si vous avez donné à www.power-distribution.fr l'autorisation d'utiliser des cookies non fonctionnels, vous pouvez modifier ce paramètre à tout moment. La désactivation des cookies non fonctionnels peut entraîner le non-fonctionnement de certaines parties du site et il se peut que vous ne puissiez pas les utiliser en tant qu'utilisateur.

12 Vos droits en tant que visiteur de notre site web

Vous avez le droit de consulter, de corriger ou de supprimer vos données personnelles. En outre, vous avez le droit de retirer votre éventuel consentement au traitement des données ou de vous opposer au traitement de vos données personnelles par le E.B. et vous avez le droit au transfert des données. Cela signifie que vous pouvez nous demander d'envoyer les données à caractère personnel que nous détenons sur vous dans un fichier informatique à vous ou à une autre organisation que vous aurez désignée.

Vous pouvez envoyer une demande d'accès, de correction, de suppression, de transfert de vos données personnelles ou une demande de retrait de votre consentement ou d'opposition au traitement de vos données personnelles à notre délégué à la protection des données (voir point 3 pour les coordonnées).

Pour vous assurer que la demande d'accès a bien été faite par vous, nous vous demandons de joindre à la demande une copie de votre preuve d'identité. Faites dans cette copie votre photo de passeport, la MRZ (zone de lecture automatique, la bande avec les chiffres au bas du passeport), le numéro de passeport et le numéro du registre national noir. Il s'agit de protéger votre vie privée. Nous répondrons à votre demande dès que possible, mais dans un délai maximum de quatre semaines.

POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl souhaite également souligner que vous avez la possibilité de déposer une plainte auprès de l'autorité nationale de contrôle, Commission nationale de l'informatique et des libertés (CNIL). Cela peut se faire via le lien suivant : <https://www.cnil.fr/>

13 Comment sécuriser les données personnelles

POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl prend très au sérieux la protection de vos données et prend les mesures appropriées pour prévenir les abus, les pertes, les accès non autorisés, les divulgations non souhaitées et les modifications non autorisées. Si vous avez l'impression que vos données ne sont pas correctement sécurisées ou s'il existe des indices d'une utilisation abusive, veuillez contacter rapidement notre délégué à la protection des données: (voir point 3 pour les coordonnées).

14 Décharge de responsabilité

En tant que visiteur de notre site web, il est de votre responsabilité de consulter la politique de confidentialité et de cookies de POWER DISTRIBUTION - XL TRADING sarl à chaque fois que vous visitez le site. En raison de l'introduction d'une nouvelle législation, ce document peut être modifié à tout moment.

Si vous avez remarqué des erreurs ou des violations de la législation GDPR dans cette Politique de confidentialité et de cookies, nous vous prions de contacter notre responsable de la protection des données. Il traitera/enquêtera votre question/commentaire avec le plus grand soin et fera les ajustements nécessaires si nécessaire.

-END OF TEXT-